
بازار  گفت: وضعیت  املاک کشور  مشاوران  اتحادیه  رئیس  نایب 
با وجود شیوع کرونا که تصور می شد  اول سال  نیمه  در  مسکن 
رشد زیادی نداشته باشد شاهد رشد قیمت ها بود و این قیمت ها 

تقریبا ۱۰۰ درصد رشد داشت.
اول  نیمه  در  اینکه  به  اشاره  با  عقبایی،  حسام  مهر،  گزارش  به 
سال، بازار مسکن رشدی غیر معمولی و فراتر از سطح توقع داشت 
گفت: پیش بینی می کنیم در نیمه دوم سال جاری که هم اکنون 
در ماه دوم آن هستیم شاهد افزایش قیمت مسکن بیش از نرخ 

تورم نخواهیم بود.
وی افزود: وضعیت بازار مسکن در نیمه اول سال با وجود کرونا 
رشد  شاهد  باشد  نداشته  زیادی  رشد  می شد  تصور  که  کشور  در 
نامتعارف و جهشی قیمت ها بود و این قیمت ها تقریباً ۱۰۰ درصد 
رشد داشت به طوری که میانگین قیمت متوسط آپارتمان در تهران 
به بالای ۲۵ میلیون تومان در متر مربع رسید. این موضوع نشان 
داد دولت باید با توجه به تکالیف قانونی خود در این خصوص بیش 
از گذشته برنامه ریزی و اقدام کند تا عرضه و تقاضا در این بازار 

به توازن و تعادل برسد.
نایب رئیس اتحادیه مشاوران املاک کشور با اشاره به اینکه در 
۶ ماه نخست سال بازار مسکن تحت تأثیر عواملی، چون کرونا، 
همچنین  و  بورس  حتی  و  سکه  و  ارز  قبیل  از  موازی  بازارهای 
رشدی  بازی،  دلال  فضای  و  کشور  اقتصادی  کلان  مسائل 

نامتعارف و سونامی گونه داشت ادامه داد: ظرفیت افزایش قیمت 
کاهش  معنای  به  این  که  ندارد  وجود  دوم سال  نیمه  در  مسکن 
حتی  معامله  برای  عموم  نگهداشتن  دست  و  مردم  خرید  قدرت 
برای تبدیل به احسن کردن خانه های خود است و فعلًا کسی این 
ریسک را نمی کند که خانه خود را بفروشد تا خانه بزرگ تری بخرد 

چراکه قیمت ها روز به روز رشد می کنند.
بازار  در  روزها  این  که  کسانی  درصد  از ۸۰  بیش  افزود:  عقبایی 
معامله می کنند نیز کسانی هستند که در حوزه سرمایه ای در این 
بخش ورود کرده اند و قدرت خرید مصرفی مردم برای مسکن به 

شدت کاهش یافته است.
وی با اشاره به تأکیدات رهبر معظم انقلاب اسلامی در چند روز 
گذشته به دولت در خصوص افزایش ثبات اقتصادی و نظارت بر 
ابراز امیدواری کرد قیمت ها در بازار مسکن به سمت و  قیمت ها 
سویی برود که شاهد جلوگیری از ایجاد حباب بیشتر قیمت مسکن 
باشیم و رشد ناهمگون و نامتعارف و ساختگی این بازار از بین برود.

اجاره  خصوص  در  کشور  املاک  مشاوران  اتحادیه  رئیس  نایب 
ملی  ستاد  کرونا  بیماری  شیوع  به  توجه  با  امسال  گفت:  نیز  بها 
مبارزه با این بیماری مصوب کرد سقف اجاره بها در تهران ۲۵، 
در کلانشهرها ۲۰ و در شهرهای دیگر ۱۵ درصد افزایش یابد که 
گرچه این مصوبه مغایر قانون روابط مالک و مستأجر بود، اما چون 
مصوبه این ستاد بود تلاش کردیم این سقف در معاملات رعایت 

شود و رشد قیمت اجاره بها که در تیر ایجاد شد به مرور در مرداد 
فروکش کرد.

وی افزود: پیک جابجایی ها هم که همیشه در تابستان آغاز می شد 
به  توجه  با  و  شدند  جابجا  عده ای  تابستان  قبل  از  و  کرد  تغییر 
اتفاق می افتد و کمتر  اول سال  نیمه  اینکه عمده جابجایی ها در 
با  می کنم  تصور  می دهد،  مکان  تغییر  زمستان  فصل  در  کسی 
مردم  انتقالات  و  نقل  کاهش  و  زمستان  شدن  نزدیک  به  توجه 
افزایش  بودن شیوع کرونا در کشور، شاهد  دار  ادامه  و همچنین 

تمدید قراردادهای فعلی باشیم.
عقبایی افزود: در نتیجه کاهش قراردادها حتی این احتمال وجود 
دارد که اجاره بها در فصل زمستان کاهش هم پیدا کند و نیمه 
دوم سال نسبت به نیمه اول آرام تر و توأم با آرامش بیشتری باشد.

با توجه به ادعای مدیرکل دفتر صنایع نساجی، پوشاک و سلولزی 
که گفته است کمبود تولید پوشک نداریم و اگر کمبودی احساس 
می شود به علت سوداگری برخی افراد است، اما آیا واقعا سوداگری 
جای  مشکل  این  ریشه  یا  ریخته  بهم  را  کشور  در  پوشک  بازار 

دیگری است!
به گزارش خبرگزاری تسنیم، یک هفته ای است که مردم در کنار 
گرانی مواد مصرفی خود به ویژه گوشت، مرغ، برنج و روغن شاهد 
کمبود و افزایش قیمت پوشک در بازار هم شده اند. این موضوع 
نگرانی خانواده ها را در تأمین این کالا برای فرزندان خود بیشتر 
کرده است چراکه با توجه به درآمدهای اندک مردم خرید کالاهای 
مصرفی  برای آنها هر روز با مشکلات زیادی روبه رو شده و در 
نهایت این سبد خانوارهاست که کاهش می یابد و از طرف دیگر 
تدبیری هم از سوی مسئولین برای حل این مشکلات وجود ندارد.

صنایع  دفتر  مدیرکل  محرابی  ادعای  به  توجه  با  راستی  به  اما 
پوشک  تولید  "کمبود  است  گفته  و سلولزی که  پوشاک  نساجی، 
نداریم و اگر کمبودی احساس می شود به علت سوداگری برخی 
افراد است" آیا واقعا سوداگری بازار پوشک در کشور را بهم ریخته 

یا ریشه این مشکل دلایل دیگری دارد!
 7۰ سلولزی  و  پوشاک  نساجی،  صنایع  دفتر  مدیرکل  اعتقاد  به 
درصد مواد اولیه تولید پوشک از خارج تامین می شود و ۱۰ درصد 
مواد اولیه نیز به رقابت در بازار بورس و پتروشیمی بستگی دارد 
که در چند ماه گذشته به علت رقابت بالا در این بخش، شرایط 

نامناسبی داشتیم.
بازار گفت: قیمت ها به صورت  با اشاره به رصد قیمت ها در  وی 
منطقی در بازار بالا رفته چرا که در بهمن سال 9۸ ارزنیمایی ۱3 
هزار تومان بود و در حال حاضر به حدود 3۱ هزار تومان رسیده 

که این موضوع بر روی قیمت تمامی کالا ها اثرگذار بوده است.
از صادرات  حاصل  ارز  محل  از  تولیدکنندگان  ارز  تامین  محرابی 
ارزی  منابع  مشکل  حل  راهکار های  از  یکی  را  صادرکنندگان 
واحد های تولیدی بیان کرده و است تا براساس آن هماهنگی هایی 

برای رفع مشکل واحد های تولیدی در این زمینه صورت گیرد. 
علاوه بر این صنعت پوشک از نظر تخصیص و تامین ارز نسبت 
در خصوص  که  آنچه  هر  و  دارد  بهتری  شرایط  دیگر  صنایع  به 
از  حاصل  ارز  طریق  از  می توان  را  دارد  وجود  اولیه  مواد  واردات 

صادرات تامین کرد.
تولیدی  ارز واحدهای  تأمین  برای  اندازی های مختلف  * سنگ 

پوشک
توضیحات این مقام مسئول در وزارت صنعت در حالی است که 
تولیدکنندگان پوشک معتقدند تا کنون سنگ اندازی های بسیاری 
گوید  می  صنعت  وزارت  و  آمده  بوجوده  برایشان  ارز  تأمین  در 
اما  کنید  استفاده  صادرکنندگان  صادارت  از  حاصل  ارز  از  بروید 
صادرکنندگان تمایلی به همکاری با آنها ندارند و حتی ارقام بالایی 
را برای ارائه ارزها عنوان می کنند که اصلًا متناسب با نقدینگی 

واحدهای تولیدی نیست.
افزایش  است:  گفته  ارتباط  همین  در  پوشاک  تولیدکننده  یک 
تدریجی و قابل توجه نرخ ارز ظرف یک سال اخیر به همراه زمان 
بر بودن تخصیص ارز به مواد اولیه عاملی شده تا روند فعالیت برای 

ما با سنگ اندازی های متعددی روبرو شود.
اولیه  مواد  درصد  و  ارزبری  میزان  افزود:  پوشک  تولیدکننده  این 
متشکله محصولات تولیدی از محل واردات به میزان تقریبی ۶۸ 
درصد در محصولات سلولزی بهداشتی )انواع پوشک بزرگسال و 
کودک و ملزومات بانوان( است که به همراه افزایش قابل توجه 
قیمت مواد اولیه داخلی تأثیرات خاص خود را برقیمت تمام شده 

این کالا گذاشته است.
حوالجات  انجام  در  موفقیت  عدم  براین  علاوه  کرد:  اضافه  وی 
بانکهای خارجی در  به علت عدم همکاری  ارزی خریداری شده 
شرایط تحریم باعث شده تا برگشت ریال به کشور با زمان زیادی 

روبرو شود.
دست  به  تا  چرخد  می  دست  چند  پوشک  تولید  اولیه  مواد   *

تولیدکننده برسد
سلولزی  انجمن  مدیره  هیئت  عضو  بصیری،  نیما  این  بر  علاوه 
کشور گفته است: مواد اولیه پوشک بچه همچون خمیر از آمریکا، 

کانادا و برزیل وارد کشور می شد و حالا با تشدید تحریم ها مواد 
کمیاب  باعث  موضوع  همین  و  نمی شود  وارد  بچه  پوشک  اولیه 

شدن این کالا در بازار شده است.
وی افزوده است: یکی از مواد اولیه پوشک بچه همان لایه هایی 
است که در ماسک ها استفاده می شود و در شرایط شیوع بیماری 
قرار  اولویت  در  بچه  پوشک  تولید  به  نسبت  ماسک  تولید  کرونا 

گرفته بنابراین ظرفیت تولید پوشک کاهش یافته است.
 بصیری "دلالی" را عامل دیگر افزایش قیمت پوشک بچه عنوان 
کرده و گفته است: مواد اولیه پوشک بچه چند دست می چرخد تا 
به دست تولیدکنندگان اصلی برسد که همین موضوع در افزایش 

قیمت ها بی تاثیر نیست.
البته  بررسی ها نشان می دهد علاوه بر موضوع ارز که یکی از 
دلایل اصلی افزایش قیمت پوشک در بازار به شمار می آید یک 
شرکت معروف ترک  که حضور فعالی در بازار تولید پوشک کشور 
داشت حجم تولید خود را بنا به دلایلی کاهش داده است همین 
امر عاملی شده تا تأمین سهم این تولیدکننده از بازار به گردن سایر 
تولیدکنندگان داخلی بیفتد.  در این شرایط تولیدکننده داخلی باید 
مشکلات تأمین ارز خود را برطرف و هم با افزایش حجم تولید 

خلع کاهش تولید را در بازار تأمین کند.
نا گفته نماند تولیدکننده داخلی با دانش فنی و ماشین آلات مجهز 
توانایی تأمین بخش زیادی از نیاز بازار را دارد اما نکته اینجاست 
بدون تأمین سریع مواد اولیه نمی توان تولید را انجام و نیاز بازار 

را تأمین کرد.
بنا به گفته مسئولات وزارت صنعت ظرفیت اسمی تولید پوشک 
هزار   ۱۲۰ حدود  حاضر  حال  در  که  است  تن  هزار   ۵۱۸ حدود 
اگر  دهد  می  نشان  موضوع  این  می کنیم  استفاده  را  آن  از  تن 
کالا  این  بازار  دیگر  شد  برطرف  داخلی  تولیدکننده  مشکلات 
شاهد بی سامانی نخواهد بود اما نکته اینجاست در شرایطی که 
هستند  فعالیت  برای  تلاش  در  دندان  و  چنگ  با  تولیدکنندگان 
سوداگرانی  با  تا  زنند  نمی  بازار  به  نظارتی سری  واحدهای  چرا 
که وزارت صنعت می گوید در بهم ریختگی بازار پوشک مقصر 

هستند برخوردی کنند.
 در حال حاضر مواد اولیه به سختی در اختیار تولیدکننده قرار می 
گیرد از طرفی مصرف کنندگان هم مدام با قیمت های نجومی در 
انواع پوشک کودک و بزرگسال روبه رو هستند که باید تدبیر جدی 

برای آن به کار گرفته شود.
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رسانه بين الملل

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس :
مشکل بورس با تزریق

 ميلياردي هم حل نمی شود
داشت:  اظهار  مجلس  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  عضو 
یا ۱۵ و  تزریق ۱۰  با  است که  به گونه ای  بورس  مشکل 

حتی ۲۰ هزار میلیارد تومان حل نخواهد شد.
تقریبا دو ماه پیش تصمیم گرفته شد در راستای به تعادل 
رساندن بازار سرمایه و جلوگیری از ریزش شدید آن، یک 
درصد از منابع صندوق توسعه ملی به صندوق تثبیت بازار 
واریز شود اما این تصمیم در این بازه زمانی دو ماهه عملی 

نشده است.
جعفر قادری، عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای 
اسلامی، در گفت وگو با ایلنا در این باره اظهار داشت: این 
داده  تخصیص  تولید  موانع  رفع  قانون  براساس  باید  منابع 
شود اما باید توجه داشت که این تصمیم برای شرایط عادی 
بوده و مشکل بورس بگونه ای است با تزریق ۱۰ یا ۱۵ و 

حتی ۲۰ هزار میلیارد تومان حل نخواهد شد.
باید  بورس  کنونی  مشکلات  رفع  برای  داد:  ادامه  وی 
آیین نامه های  و  شفافیت  و  اصلاح  دیدگاه ها  و  سیاست ها 
لازم اجرایی شود. در حال حاضر نزدیک به ۱۲ میلیون کد 
بورسی فعال و ۵۵ میلیون سهامدار داریم و طبیعی است که 
با رشد انتظارات، باید اصلاحات لازم و متناسب با شرایط 
نیز اعمال شود. این نماینده مجلس شورای اسلامی تصریح 
کرد: تا زمانی که اصلاحات صورت نگیرد مشکل بورس با 
تزریق یک درصد از منابع صندوق توسعه به صندوق تثبیت 

حل نمی شود. 
دخالت ها  باید  و  نیست  ارقام  و  اعداد  این  واقع مشکل  در 

حذف و موانع شرکت های بورسی برداشته شود.

نایب رییس کمیسیون اجتماعی مجلس :
طرح یکسان سازي قراردادهای

 كاركنان دولت كليد خورد
نایب رییس کمیسیون اجتماعی مجلس با اشاره به تدوین 
کمیسیون  در  دولت  کارکنان  استخدام  ساماندهی  طرح 
قراردادهای  تنوع  طرح  این  تصویب  با  گفت:  اجتماعی، 
نیروی انسانی در دستگاه های دولتی یکسان سازی می شود.

عباس گودرزی در گفت وگو با خانه ملت با انتقاد از نحوه 
دستگاه  های  در  انسانی  نیروی  متنوع  قراردادهای  و  جذب 
دولتی، اظهار کرد: بر همین مبنا طرح ساماندهی استخدام 
کارکنان دولت در کمیسیون اجتماعی در دست تدوین است 
که این طرح با عنوان "طرح ساماندهی استخدام کارکنان 
صحن  به  ورود  آستانه  در  اجتماعی  کمیسیون  در  دولت" 

علنی مجلس آماده شده است.
بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  بروجرد  مردم  نماینده 
کمیسیون  اساسی  اولویت های  از  یکی  مسئله  این  اینکه 
بی  و  تبعیض  طرح  این  اجرای  با  افزود:  است،  اجتماعی 

عدالتی در فرصت های شغلی از بین خواهد رفت.
از مزایای این طرح را ایجاد امنیت شغلی  وی یکی دیگر 
این،  بر  افزون  کرد:  اضافه  و  دانست  دولت  کارکنان  برای 
تعدد  و  ولنگاری  از  طرح  این  اجرای  با  دولت  کارکنان 
قراردادهای استخدامی که بین کارکنان از جمله قراردادی، 
خلاص  است،  شرکتی  و  خدمتی  خرید  رسمی،  پیمانی، 

خواهند شد.
گودرزی، تنها مانع احتمالی بر سر اجرای این طرح مهم را 
عدم تعامل دولت برشمرد و گفت: همه سعی ما بر این است 
که پیش از مطرح شدن این طرح در صحن علنی اجماعی 
بین مجلس و دولت ایجاد شود و به نحوی مدیریت شود 
اساسی  قانون   7۵ اصل  و  مالی  بار  مشکل  طرح  این  که 
اجتماعی مجلس  رییس کمیسیون  نایب  باشد.  نداشته  نیز 
شده  انجام  همه جذب های  مشمول  این طرح  کرد:  تأکید 
انسانی  نیروی  ساماندهی  هدف  با  دولتی  دستگاه های  در 
می شود و تأکید دارد که همه نیروها پیش از جذب باید با 

آزمون استخدام شوند.

سخنگوی اتحادیه مرغداران میهن :
دولت حاضر به تغيير نرخ تخم مرغ نيست

سخنگوی اتحادیه مرغداران میهن با بیان اینکه در شرایط 
تفاوتی نمی کند تنظیم  نهاده است و  تامین  فعلی مشکل 
بازار بر عهده کدام دستگاه باشد، گفت: دولت از تولیدکننده، 

یارانه مصرف کننده را دریافت می کند.
به  واکنش  در  مهر  خبرنگار  با  گفتگو  در  پور  نبی  ناصر 
نهاده های  بازار  تنظیم  به  مربوط  اختیارات  تمام  واگذاری 
هم  این  از  پیش  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزارت  به  دامی 
توزیع نهاده ها در اختیار وزارت جهاد بود و الان قسمت های 
دیگری از فرایند تنظیم بازار نهاده های دامی به این وزارت 
و  تولید  از  را  مشکلی  این  ولی  است  شده  واگذار  خانه 

تولیدکننده رفع نمی کند.
وی ادامه داد: هنوز نهاده مربوط به ماه مهر به تولیدکننده 
تحویل داده نشده یا اگر هم شده هنوز بارگیری نشده است، 
و  ماه عقب هستیم  نهاده ها یک  تحویل  روند  در  بنابراین 
چگونه  را  ماهه  یک  خلأ  این  نمی دانند  تولیدکنندگان 
برطرف کنند و ناچارند که از بازار آزاد نهاده مورد نیازشان 
را تأمین کنند.نبی پور با بیان اینکه قیمت کنجاله سویا در 
بازار آزاد از ۱۶ هزار تومان هم گذشته و قیمت ذرت بالای 
۴۴۰۰ تومان است، گفت: هزینه های واکسن و دارو نیز ۵ تا 
۶ برابر شده است. به عنوان مثال حدود ۵ ماه قبل، هزینه 
بوده  برای هر قطعه مرغ، 7۰۰ تومان  آنفلوانزا  دو واکسن 
تولیدکننده  و  است  رسیده  تومان   ۴۰۰ و  هزار   ۴ به  الان 
نمی تواند این هزینه را تأمین کند.وی تصریح کرد: با شرایط 
موجود، مهم نیست که تنظیم بازار در اختیار چه دستگاه و 
نهادی باشد مساله مهم بحث تأمین است. وقتی ارز و کالا 
فراوان باشد مشکلی هم وجود ندارد اما وقتی نیست چگونه 

می خواهند تنظیم بازار انجام دهند؟
نبی پور ادامه داد: از سوی دیگر هم دولت حاضر به تغییر 
تولید  شده  تمام  قیمت  اکنون  هم  نیست  مرغ  تخم  نرخ 
هر کیلوگرم تخم مرغ بیش از ۱۵ هزار تومان است و به 
تومان  هزار  قیمت ۱۲  به  را  آن  باید  تولیدکننده می گویند 
عرضه کنید که این درست نیست. وی تصریح کرد: در واقع 
دولت به جای اینکه به تولیدکننده یارانه بدهد یارانه مصرف 

کننده را هم از تولیدکنندگان می گیرد.

دونالد ترامپ : 
دیوان عالی آمریکا 

تصميم گيرنده انتخابات است
آرا پذیرفته شده در این دوره زمانی باید به عنوان آرای غیرقانونی 

تعیین شوند؛ دادگاه عالی ایالات متحده باید تصمیم بگیرد.
رئیس جمهور آمریکا در توییتی نوشت:

من به راحتی با آرایی که به طور قانونی اخذ شده است عنوان 
ریاست جمهوری را کسب می کنم.

اما به ناظران )جمهوری خواه( به هیچ وجه و شکلی اجازه داده 
نشد که وظیفه خود را انجام دهند. بنابراین آرا پذیرفته شده در 
این دوره زمانی باید به عنوان آرای غیرقانونی تعیین شوند؛ 

دادگاه عالی ایالات متحده باید تصمیم بگیرد!

برای دومین بار ؛
خانم افغانستانی، پيروز

 انتخابات ایالتی واشنگتن شد
صفیه وزیر پناهنده افغان، برای دومین بار در انتخابات ایالتی 
از حزب دموکرات عضو  پیروز و مجددا  آمریکا،  نیوهمپشایر 

مجلس نمایندگان این ایالت شد.
به گزارش عصرایران، به نقل از بی بی سی، انتخابات مجلس 
نمایندگان ایالتی هر دو سال یک بار برگزار می شود و رقیب 

خانم وزیر، دنیس سوزی، از حزب جمهوری خواه بود.
این دو، دو سال پیش هم با هم رقابت کردند. خانم وزیر دو 
سال پیش دنیس سوزی، رقیب حزب جمهوری خواه خود را که 
چهار دوره، نمایندگی کرده بود، شکست داد و برای اولین بار 

وارد ساختار اداری ایالتی نیوهمپشایر شد.
صفیه وزیر اولین نماینده مجلس ایالتی نیوهمپشایر است که 

مهاجر و پناهنده بوده.
خانم وزیر که حدود 3۰ سال دارد، در ۶ سالگی از افغانستان 
با خانواده مهاجر شد و نخست به ازبکستان رفت. او در سال 

۲۰۰7، همراه با مادرش به آمریکا پناهنده شد.
او از مکتب/ مدرسه کنکورد فارغ التحصیل شده و در سال 

۲۰۱3 شهروندی آمریکا را به دست آورد.
از کار در فروشگاه زنجیره ای  بعد، پس  خانم وزیر سه سال 
وال مارت و سپس کتابخانه دانشگاه، مدرک تحصیلی از یک 

کالج محلی دریافت کرد.

وزارت دفاع جمهوری آذربایجان :
نيروهاي ارمني عقب نشيني كردند

وزارت دفاع جمهوری آذربایجان دیروز طی گزارشی از عقب 
نشینی نیروهای ارمنی در چند محور منطقه مورد مناقشه قره 

باغ خبر داد.
به گزارش ایرنا، درگیری های نظامی در محوره های آقدره، 
آقدام، خوجاوند و قبادلی ادامه داشته و وزارت دفاع جمهوری 
آذربایجان اعلام کرده است، نیروهای ارمنستان در این محورها 
جمهوری  نیروهای  حملات  برابر  در  و  شده  تلفات  متحمل 

آذربایجان عقب نشینی کردند.
ادامه عملیات نظامی، اضافه کرد،  با اشاره به  این گزارش 
 – قبادلی  محور  در  مستقر  همچنین  ارمنستان  نیروهای 
ای  توپخانه  و  موشکی  برابر حملات  در  نتوانستند  لاچین 
مواضع خود،  ترک  با  و  کنند  مقاومت  آذربایجان  نیروهای 

فرار کردند.
آتش  درباره  همچنین  آذربایجان  جمهوری  دفاع  وزارت 
انفجار  اثر  بر  سلاح  انبارهای  از  یکی  در  مهیب  سوزی 
 " شهر  نزدیکی  در  کامیونها  به  بارگیری  حین  در  مهمات 

خانکندی " مرکز قره باغ کوهستانی خبر داد.
درگیری های نظامی نیروهای ارمنستان و جمهوری اذربایجان 
ششم مهر ماه گذشته آغاز شده و به رغم 3  بار توافق اعلام 
آتش بس با مساعدت میانجیگران بین المللی، همچنان با شدت 

در چند محور مختلف منطقه مورد مناقشه قره باغ ادامه دارد.

وزیر خارجه ترکیه : 
رابطه ما با آمریکا فراحزبی است

وزیر خارجه ترکیه با اشاره به انتخابات ریاست جمهوری آمریکا 
گفت: رابطه دوستانه بین رئیس جمهوری ما و ترامپ حتی در 
مشکل ترین زمان هم به اثبات رسیده است. ما رویکرد صادقانه 
خود را در روابطمان با آمریکا نشان می دهیم فارغ از اینکه چه 

کسی پیروز این انتخابات می شود.
به گزارش اسپوتنیک، مولود چاووش اوغلو، وزیر خارجه ترکیه 
همچنین به ارزیابی انتخابات ریاست جمهوری آمریکا پرداخت 
و گفت: ما نمی خواهیم کشوری به این شکل دچار تشکیک 

شود و در جامعه تفرقه به وجود بیاید.
وی افزود: در آمریکا برخی از ایالت ها هنوز انتخابات در جریان 
است. برخی به صورت پستی و برخی به صورت حضوری آرای 
خود را اعلام کرده اند. فکر می کنیم که شمارش آرا یک یا دو 
روز ادامه پیدا می کند. امیدواریم که روند شمارش آرا به صورت 

شفاف و دموکراتیک صورت گیرد.
وزیر خارجه ترکیه همچنین گفت: همه ما به ویژه مردم آمریکا 
انتخابات احترام بگذارند. ما با دولت های  باید به نتایج این 
با  را  دموکرات و جمهوری خواه کار کرده ایم. ما روابط خود 

آمریکا فرا حزبی می دانیم.
هراسی،  بیگانه  چون  مسائلی  به  همچنین  اوغلو  چاووش 
اشاره کرد و  اروپا  نژادپرستی و اسلام هراسی در  پوپولیسم، 
به همتایانش در روند همکاری جنوب شرق اروپا گفت، روند 
یکپارچه سازی اتحادیه اروپا برای توسعه بسیاری از کشورهای 

منطقه اولویت بود.
وی افزود، ترکیه امیدوار است که این اتحادیه موفق باشد و با 
ایده های خود همراه شود. آنکارا امیدوار است که اتحادیه اروپا 

به جای آنکه متمایز باشد، وحدت داشته باشد.
وزیر خارجه ترکیه همچنین گفت، اولویت استراتژیک ترکیه 
دستیابی به عضویت کامل در اتحادیه اروپا است و اتحادیه 
اروپا را به "چشم انداز و پایبندی به اصول و تعهدات خود" 

فراخواند.
وی همچنین به مساله پاندمی سراسری کرونا در جهان اشاره 
کرد و گفت، همه از اهمیت همکاری منطقه ای و بین المللی در 

این باره آگاه هستند.
وزیر خارجه ترکیه همچنین به صورت جداگانه روز پنجشنبه 
با وزیر خارجه صربستان و معاون اول نخست وزیر کوزوو نیز 
پیش از این نشست در آنتالیا دیدار کرد و پس از دیدار با معاون 
اول نخست وزیرکوزوو در توئیتی نوشت: ما درباره مسائل دو 

جانبه و منطقه ای گفتگو کردیم.

بازار  در  انحصارطلبی  به  اشاره  با  صمت  وزیر 
زمان  ما  به  می خواهیم  مردم  از  گفت:  خودرو 
حضور  تأثیر  و  اصلاح  را  ساختارها  تا  بدهند 
بهبود  وضعیت  تا  کنیم  تر  رنگ  کم  را  دلال ها 

پیدا کند.
به گزارش مهر، علیرضا رزم حسنی با اشاره به 
به ترخیص کالای  اگر وارد کننده نسبت  اینکه 
خود اقدام نکند به عنوان کالای متروکه شناخته 
در  افزود:  می شود،  گذاشته  مزایده  به  و  شده 
در  هستیم،  کالا  فراوانی  دنبال  به  ما  مجموع 

بحث کالاهای اساسی موجودی خوبی داریم.
بر عمده  نظارت  بازرسی و  افزود: در بحث  وی 
قرارداد  بسیج  با  بنکداران  و  انباردارها  فروشان، 
امضا کرده ایم که مورد استقبال هم قرار گرفت، 
عنوان کرد: ما یک بحث گرانی داریم که متأثر از 
وضعیت نرخ ارز و تورم در جامعه است اما آنچه 
که مردم گلایه مند هستند گرانفروشی است که 

انشاا... به دنبال کنترل این وضعیت هستیم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان این مطلب 
می شود،  اندازی  راه  تجارت  جامع  سامانه  که 
حضور  به  نیاز  دیگر  اساس  این  بر  کرد:  عنوان 
برای  می توانند  متقاضیان  نیست،  افراد  فیزیکی 
ثبت  و  پول  انجام حواله  بازرگانی،  صدور کارت 

سفارش از این طریق اقدام کنند.
بیان  تولید،  موانع  رفع  قانون  به  اشاره  با  وی 
داشت: در همه استان ها جلسات برگزار می شود 
و ستاد اصلی آن در وزارت صمت است از طرف 
اما  دارد  خوبی  نسبتاً  اختیارات  ستاد  این  دیگر 
برخی مصوبات علیرغم ابلاغ، عملیاتی نمی شود 
که به دنبال رفع موانع و تقویت این ستاد هستیم.

رزم حسینی با بیان این مطلب که در سطح ملی 

دستگاه ها  برخی  که  است  شده  مشاهده  بعضاً 
به  گردش  در  سرمایه  بحث  در  بانک ها  مانند 
خوبی عمل نمی کنند، اضافه کرد: در این راستا 
از طریق معاون اول رئیس جمهور این موضوع 
پیگیری و مبلغ ۵۰ هزار میلیارد در اختیار بانک ها 
در  سرمایه  مشکل  تولید  مراکز  تا  گرفت  قرار 

گردش شأن برطرف شود.
مواجه  موضوع  این  با  ما  همه  کرد:  اظهار  وی 
شدیم که صادر کنندگان موظف به برگشت ارز 
به بانک مرکزی شدند اما عده ای ارز را برگشت 

دادند و عده انجام ندادند.
از  شرایطی  چنین  در  داد:  ادامه  حسینی  رزم 
به  مشغول  صمت  وزارت  در  بنده  که  هنگامی 
لذا  بودیم  صادرات  کاهش  شاهد  شدم،  فعالیت 
بسته سیاستی بانک مرکزی در این زمینه اصلاح 
و مقرر شد که از سال 9۸ تمامی صادرکنندگان 
که تعهد برگشت ارز را داشتند، می توانند از طریق 

واردات نسبت به رفع تعهد ارزی خود اقدام کنند.
هر  حق  پایین  قیمت  و  کیفیت  با  خودروی   *

ایرانی است
وزیر صمت با اشاره به اینکه مقام معظم رهبری 
و  کنیم  اقناع  را  عمومی  افکار  »باید  فرمودند 
متأسفانه  اما  کنند«  گفتگو  مردم  با  مسئولان 
صادقانه  مردم  با  که  نخواستیم  یا  و  نتوانستیم 
صحبت کنیم، تصریح کرد: از جمله مواردی که 
در تعامل با مردم صداقت به خرج ندادیم بحث 
از  که  است  ایرانی  هر  حق  که  چرا  بود  خودرو 
یک خودرو با کیفیت و قیمت پایین استفاده کند.

ادامه داد: واقعیت این است که در  رزم حسینی 
این ۴۰ ساله نتوانستیم چنین خودرویی را تولید 
را  خودرو  بازار  دولتی  شرکت  دو  که  چرا  کنیم 
در دست گرفته اند درحالی که ۱۴ درصد در این 
خودور  بازار  لذا  دارند  سهم  دولت  شرکت  دو 
شد،  انجام  جا  بی  حمایت های  شد،  انحصاری 

ممنوعیت واردات رقم خورد و این دو شرکت با 
هر قیمت و کیفیتی اقدام به تولید خودرو کردند.

وی اضافه کرد: در حال حاضر خودرو در بازار 3 
قیمتی شده است که شامل ارائه قیمت شورای 
رقابت، قیمت تمام شده توسط شرکت و قیمت 
بازار است از طرف دیگر به دلیل رشد نقدینگی 
خودرو  بازار  وارد  یکدفعه  کلانی  پول های  زیاد، 
شد و دلال های مالی نیز برای سود بیشتر ورود 

پیدا کردند.
بحث  برای  جلساتی  کرد:  ابراز  حسینی  رزم 
قیمت خودرو تشکیل دادیم و با مشارکت بخش 
خصوصی و با هماهنگی مجلس طرحی را آماده 
بشکنیم،  را  انحصار  این  امیدواریم که  و  کردیم 
تقویت  طریق  از  همچنین  شود  ایجاد  رقابتی 
و  کیفیت  افزایش  شاهد  خصوصی  شرکت های 

کاهش قیمت خودرو باشیم.
* تولید خودرو افزایش می یابد

کرد  اشاره  نیز  نکته  این  به  باید  داد:  ادامه  وی 
که در شرایط سخت جنگ اقتصادی قرار داریم، 
بینی  پیش  برنامه های  نتوانیم  هم  کامل  شاید 
اما سعی می کنیم وضعیت  انجام بدهیم  شده را 
بهتر شود به دنبال افزایش تولید خودرو هستیم 
اگر  و  تولید  هزار خودرو  پایان سال 9۰۰  تا  لذا 
بیشتر  آمار  این  بشود،  فعال  خصوصی  بخش 
قیمت  کاهش  شاهد  انشاءلله  نتیجه  در  می شود 

و افزایش کیفیت خودرو خواهیم بود.
وزیر صنعت، معدن و تجارت عنوان کرد: از مردم 
ایران اجازه می خواهیم که به ما زمان بدهند تا 
همچنین  شود  اصلاح  زمینه  این  در  ساختارها 
تأثیر حضوردلال ها کم رنگ تر شود تا انشاا... 

وضعیت بهبود پیدا کند.

وزیر صمت :

40 سال نتوانستيم خودروي با كيفيت توليد كنيم

با توقف معاملات و کاهش قدرت خرید مردم ؛

بازار مسكن ديگر ظرفيت افزايش قيمت ندارد

عضو هیئت مدیره انجمن سلولزی کشور :

مواد اوليه پوشك از آمريكا، کانادا و برزيل وارد کشور مي شود
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